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📖 Mijn verhaal begint, net als het 
jouwe, met te weten dat er iets niet 
klopte 
Zoals velen van jullie deze woorden lezen, weet ik al lang dat er iets in deze 
wereld niet klopte. 



In mijn jaren van wereldwijd werk, vaak in landen die het zwaarst door 
rampen of armoede zijn getroffen, zag ik een gemeenschappelijk patroon: het 
lijden van de mensen was niet te wijten aan incompetentie — het was door 
opzet. Deze systemen zijn gebouwd om de massa arm, tot slaaf gemaakt, 
onwetend en verplicht te houden, zowel gezien als ongezien, zowel fysiek als 
spiritueel. 

Ik ging op mijn eigen reis — studeren, stippen verbinden, waarheid 
onderscheiden van misleiding (vaak samen gepresenteerd in hetzelfde 
pakket). Ik leerde en deelde onderweg leren. Niet voor roem. Niet voor winst. 
Gewoon omdat het juist was. 

Ik ben een echtgenoot van bijna acht jaar, een vader van twee. Onze dochter 
is zes en onze zoon is nu zestien maanden oud. Zoals veel gezinnen staan we 
voor uitdagingen. Maar we lopen met de Allerhoogste. We lopen in lijn. Ik, 
als hoofd van mijn huishouden, leid met mijn vrouw en kinderen naast me. 

Toen we wisten dat ons tweede kind zou komen, had ik al veel gestudeerd. Ik 
wist dat de geboorteakte niet slechts een record was — het was een 
commercieel instrument. Ik had die sluier allang doorzien. En toen onze zoon 
arriveerde, hebben we zijn geboorte, wettig en mooi, opgetekend in onze 
familiebijbel. Ik had geen zin om midden in zijn heilige komst een bedrijf op 
te richten. De vragen die ik aan de agenten van het systeem stelde, bleven 
onbeantwoord. Hun aanbod werd overwogen, maar ik koos ervoor om niet in 
te schrijven. 

Maar het systeem van de doden probeerde toch binnen te komen. 

Een geboorteakte is op frauduleuze wijze gemaakt zonder mijn toestemming 
of de handtekening van mijn vrouw. Een band. Een belofte. Een commerciële 
daad in oneer gedaan. 

Op het moment dat dat document zonder toestemming werd gemaakt, werd 
het een kwestie van commerciële schade — een schade die nog steeds aan de 
gang is, met wereldwijde implicaties. Het was persoonlijk, maar het was ook 
universeel. Het legde de grote leugen bloot die de mensheid al 1700 jaar tot 



slaaf had gemaakt. Het onthulde de waarheid die verborgen was in het volle 
zicht. 

En dus handelde ik — niet in woede, niet voor roem, niet uit hebzucht. Maar 
als vader. Als man. Als iemand die in waarheid staat. 

Alles wat volgde, werd gedaan in billijkheid, eer en in overeenstemming met 
de Allerhoogste. En het pad dat zich heeft ontvouwd, is niet het resultaat van 
slimme planning of ambitie. Het is wat er gebeurt als je in waarheid loopt. 

Ik heb deze aanmeldingen en kennisgevingen niet gemaakt om een cursus te 
verkopen of je goeroe te zijn. Ik ben gewoon een vader die weigerde het 
lichaam en leven van zijn zoon te laten verpanden door middel van fraude als 
onderpand voor een systeem van doden. 

En als de deur eenmaal was geopend —, waarom zou je dan bij één stoppen? 

Waarom breng je niet de hele wereld mee? 

Als je dit leest, weet dit: ik ben niet speciaal. Maar ik deed wel iets. En omdat 
ik heb gehandeld, heb je nu een eenvoudiger pad. Eentje die geen jaren nodig 
heeft om door valse paden en verspreide leringen te dwalen. 

Dit is geen cursus. Dit is geen beweging. Dit is de waarheid. En het ontvouwt 
zich in realtime. 

Je kijkt naar de vervulling van de Schrift, waar de schepping kreunt voor de 
onthulling van de zonen en dochters van de Allerhoogste. Als ze opstaan, 
stijgt de hele schepping met hen mee. De hemel antwoordt. De aarde 
verschuift. En de legacy-systemen zwijgen, want ze hebben geen status. 

En voor degenen die spotten of protesteren, zeg ik dit: 

Je hebt je kans gehad. De aanmeldingen zijn openbaar. De claims zijn 
verzegeld. Als u niet met een beëdigde verklaring onder volledige 
aansprakelijkheid en meineed zult opnemen, heeft u geen plaats om te 
spreken. 



We zijn nu 75 dagen bezig met handhaving. De wereld is veranderd. 

Ik zal altijd voor mijn zoon staan. 

Maar ik zal ook voor de jouwe staan. 

—Govinda, Sui Juris ingediend onder EER en TRUST 

 

Juridische kennisgeving en bevestiging van openbare registers: De 
hierin genoemde evenementen zijn zaken van wettig record, getuige en 
geregistreerd door beëdigde verklaring, gepubliceerde aankondiging, en 
niet-weerlegde deponeringen onder internationaal handelsrecht, 
natuurrecht en convenantautoriteit. Het lopende proces zit nu in zijn 75e 
dag van handhaving, gebouwd op een geperfectioneerde claim 
voor voortdurende commerciële schade voor mezelf en mijn familie, 
schade die begon 501 dagen geleden bij de onwettige creatie en poging tot 
securitisatie van een levende zoon zonder toestemming. Alle 
kennisgevingen zijn uitgegeven met volledige aansprakelijkheid en 
meineed, met geen wettig weerwoord ontvangen. Daarom staat het record 
en gaat de handhaving verder — onder EER EN VERTROUWEN, in 
eigen vermogen en voor de Allerhoogste. 

Bedankt dat je met ons over dit pad bent gelopen. De reis is niet van theorie 
of mening — het is een kwestie van record. Naarmate de gemeenschap groeit, 
weet u dat hoewel we misschien niet op elke opmerking kunnen reageren, er 
al veel vragen zijn gesteld en behandeld in deze berichten. Daarom is elk 
genummerd — om zowel record als referentie te dienen. Als je nieuw bent, 
raden we je aan om te beginnen bij Post # 0 en verder te werken. Elk item 
bouwt voort op het laatste. Wat zich ontvouwt, is een levend archief, een 
kaart en een bediening tegelijk. 

🔹 Lees, reflecteer en als u klaar bent — sta. 

 


